

## 中国船级社 China Classification Society

格式

Form: CQA(AS)

证书编号:

No. NL20AS00013

## 服务供方认可证书 APPROVAL CERTIFICATE OF SERVICE SUPPLIER

FULL TERM

供方名称	
NAME OF SUPPLIER:	Ship Guard Amercia LLc
供方地址	
ADDRESS OF SUPPLIER:	6422 Genet Dr, Katy Texas, 77494, USA
<b>兹证明</b> 上述服务供方的下列服务项目业经本和国际船级社协会统一要求的Z17《服务提	x社按照有关规定和程序审核,确认满足本社《供方认可及人员资格管理指 供方的程序要求》的相关规定。
● 救生艇和救助艇、降落设备和承载/元	E载释放装置的定期维护服务(LS);
	vices of above service supplier have been audited by this Society in accordance
with the relevant provision and procedure, and for Services Supplier Approval and Personnel Service Suppliers".	d confirmed compliance with the relevant requirements of this Society "Guidelia Qualification Management" and IACS URZ17 "Procedural Requirements for
	iching appliances, on-load/off-load release gears;
认可证书附页内容是太证书不可分割的组员	成部分:上述机构由本社授予认可证书,但应继续符合有关要求。
	om this Certificate. This Certificate is issued to the above- mentioned Supplier
subject to continued compliance with the relev	ant requirements.
本证书有效期至	
This Certificate will remain in force until	June 06, 2023
	E+.ND
签发地点: Issued at: New Orleans, USA	702.00
Issued at: New Orleans, USA 签发时间:	Surveyor to China Classification Society
金及时间: Issued on: June 05, 2020	- No State of the